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Geacht college,


Naar aanleiding 

van r¡w brief met 

bovengenoemd 

kenmerk udllen wij 

in 

deze 

brief 

ons


standpunt ton aanzlen 

van de 

passego 

LeimuirJen aan u kenbaar 

maksn.


U vraagrt ons 

feitelijk om een 

keuze te maken 

in de ontwikkeling 

van bedrijventenein


Drecfrthoek 

ll en indien dit 

geen 

doorgang 

zal 

vinden, 

of 

wij 

bereid 

zijn tot 

herinrichting 

van


het 

boSaande 

lokale wegennet.


Bij de Viaduct Plus 

Vadarü binnen 

het bestaande 

lokale wegennat 

zullen er aan 

bekle 

ziiden 

van de Passage 

aanpassingen 

nodþ 

zijn 

om 

deze variant 

mogeliJk te maken. 

Dit 

brengt 

aanzienlijke 

koston 

met zich mêe en 

is verkcerskundig 

niet de meest 

geunnste 

oplossing. 

ln de samenrverkingsagenda 

201&2022'Maak 

meedoen 

mogelijk'is opgenomen 

dat wij op 

korte termijn de 

mogelijkheden 

voor het alsnog 

laten 

ontwikkelen 

vsn 

Drechthoek 

ll 

gaan 

ondezoeken. 

Verder hebben 

wij opgenomen 

dat w€ on8 

iruetlen 

voor eên verhterde 

ontsluiting 

van Leimuiden 

in samenhang 

met 

de 

doorsboming 

op de 

N207 en dat 

dit, behalve 

de doorstroming, ook ecfrt 

een 

oplossing 

moet 

bieden 

voor de 

ontsluiting 

van Leimuiden. 

Om 

daze oplossing mogdijk te 

maken, stimuleren 

wij de ontwikkeling 

van Drechtho€* 

l¡.


Ook 

in de Maatscfiappelijk 

Ruimtelijke Struc{uurvisie 

2025 

(actuelisâtie 

2017't 

hebben 

wij


opgenomen 

dat wij bereitl zijn 

mee te denken in lret 

aanpessên 

van de aansluiting 

op 

de


N207 

en dat wij bereid zijn de ontwikkeling 

van Drechthoek 

ll 

verder te brengen.


Samen 

met 

de 

provincie 

Zuid-Holland 

is 

gekozen 

voor 

het 

ingtellen 

van een


versnellingskamer 

voor dit 

proiec't. 

Dit 

trajec{ 

gaf 

veel energie 

en 

auggesties. Er 

is in de


versnellingskamer 

N207 intensief 

gesproken 

over 

diverse 

onden¡erPsn 

ter verbetering van


de doorstroming 

op de 

N207, 

maar 

ook onderwerpen 

als 

verkeersveiligheid in en 

rond de


woonkern Leimuiden zijn hierbiJ aan 

bod 

gekomen. 

Wij 

begrijpen 

heelgoed 

dat 

verbeterde


doorgtroming 

op 

de 

N207 van belang 

is, 

maer 

de verkeersvêiligheid 

in en 

rond 

de 

woonkem
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Leimuiden 

u,Eegt voor 

ons 

m¡nstens zo 

rrneaÍ. 

Het waagt 

hier 

dus 

dn een 

breder 

perspec;tid


dan de 

v€rteersefwikkeling 

d¡red 

rond do 

pessegê. 

Het 

isJammer 

dat deze 

suggesties 

niet


of 

nauwelijks een 

plek 

trebben 

gekregen 

in de uitu¡erking. 

Tenreer 

daar 

odl 

asntal 

van daze


suggesües 

bder eansluit 

op 

de 

ìreneen van 

de 

gemeenteaad en 

de 

inwoners 

ven


Leimuiden.


Graag willen 

wij mgmaab 

benadrukken 

dat 

het 

w€rsn 

van landboruved<eer 

uit 

de 

kern


Leimuklen 

dringend 

noodzakelijk 

is. Een 

oplossing 

roor 

dit 

regionale 

landbot¡wverkeer 

zal


het 

draagvlak 

voor 

de 

viaduc{ 

plus 

rrariant 

in 

Leimuiden 

zeker 

vergroten. 

Wj wagen 

u


nogmaals 

hier een 

bþrage aen 

t€ 

þveron, 

bijvoorbeeld 

door 

het toelaten 

van


landbo¡¡wverkeer 

op 

de Drecfitbrug 

van d€ N207, 

ery'of 

door een 

bijdrage 

aan 

de 

benodþde


paralleluog.


Hel 

spreekt 

dEn 

ook voor zich 

dat er mo€r 

on verkeerskundig 

gezien 

betere 

oplossingen


denkbaar 

zijn voor de 

passage 

Leimuiden 

dan 

de 

viaduc't 

plus 

variant, 

maer 

dat 

deze 

op


basi¡ 

van de 

huidþe llnanciåle 

kaders 

en 

gelet 

op 

de 

gesloten 

contrecton 

met de 

provincie


niet 

realiseerbaar 

zijn. Vl/rj 

moeten 

voor nu dan 

ook 

de conclusie 

trokken 

dat 

de Viaduct 

Plus


Variant, 

met ontsluiting 

over een 

nieur 

te ontwikkelen 

bedriJventenein 

Drechthoek 

ll,


verkeerskundig 

geziEn 

de enige 

voor de 

gemðente 

accaptabele 

duuzame 

variant 

is die


denkbaar 

is.


Op 

basis van 

tæt recente 

STEG-rapport 

en de 

vraag 

vanuit 

de ondememersvereniglngon 

uit


Kaag 

en Braassem 

om uitbreidlng 

van 

beschikbare 

bedriþruimte, 

achten 

wiJ de 

ontwikkeling


en 

invulling 

van Drecñthoek 

ll reëel.


Zaals 

u bekend 

zijn 

de 

gronden 

en opstallen 

welke benodigd 

zijn voor 

de 

rsalisatie 

van


Drecfithoek 

tl niet 

in eþendom 

bij de 

gemeente. 

\Mj zijn 

bereid 

om op 

korte tarmijn 

de


minnelijke 

geeprekken 

met de 

grondeþeneren 

w€er 

op te 

pakken, 

dan 

utel m6t de


gemeenteraad 

de onteþeningsmogelijkheden 

opnieur 

te 

verkennen.


Wij 

gaan 

heelgraag 

en spoedig 

met u 

in 

overleg 

over 

het reelisersn 

van de 

Maduct 

Plus


Variant.


wiendelijke 

groet,


vrathq¡ders 

van 

Breagsem,


ven


ol^


Prglnr 

2 vrn 2
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